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OBČINSKI SVET 

 

Številka:  900-5/2014-4 

Datum:    29. 12. 2014 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v torek, 23. decembra 2014, 

ob 18. uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Monika 

Kokot, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado Rodošek, g. 

Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar.  

 

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Gorazd Ladinek 

Predsednik sveta KS Majšperk g. Zvonko Anton Lampret 

Predsednik sveta KS Ptujska Gora g. Jožef Šerbak 

Predsednik sveta KS Stoperce g. Peter Kitak 

Nadzorni odbor: predsednica ga. Slavica Vuk, člana ga. Zofija Topolovec, g. Miran Smolej 

Radio Tednik Ptuj Maja Vtič 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

Prisostvuje delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

 

Ga. županja, predsedujoča 4. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih 14 svetnikov.  

 

Nato je predlagala dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo. Kot 

predlagateljica je predlagala dopolnitev dnevnega reda z novo 7. točko, in sicer: 

- Podaljšanje veljavnosti sklepov o sprejemu elaboratov za oblikovanje cen občinskih 

gospodarskih javnih služb. 

 

Razprave o dnevnem redu ni bilo, zato se je o predlogu dnevnega reda glasovalo. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje občinskega sveta 

2. Proračun Občine Majšperk za leto 2015 – 2. obravnava 
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3. Rebalans proračuna Občine Majšperk za leto 2014 

4. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 

5. Sklep o višini plačila za govornika na pokopališčih 

6. Sklep o vključitvi Občine v projekt »Občina po meri invalidov« 

7. Podaljšanje veljavnosti sklepov o sprejemu elaboratov za oblikovanje cen občinskih 

gospodarskih javnih služb 

8. Pobude in vprašanja 

9. Razno 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14 , PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 3. redne seje občinskega sveta 

 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad2) Proračun Občine Majšperk za leto 2015 – 2. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je potekel čas, v katerem je bil predlog proračuna Občine 

Majšperk za leto 2015 javno razgrnjen. Med tem časom so bili sklicani vsi sveti krajevnih 

skupnosti in odbori pri Občinskem svetu Občine Majšperk. Konkretnih predlogov za 

spremembo predloga proračuna ni bilo podanih. V predlogu za 2. obravnavo so bile podane 

nekatere spremembe pri cestni infrastrukturi, in sicer ureditev ceste do zbirnega centra, črta se 

investicija Ureditev parka Majšperk in cesta Kupčinji Vrh, ki je zajeta v investiciji Vodovod. 

Zagotovila so se dodatna sredstva na naslednjih postavkah: 

- ureditev klopi v mrliški vežici Ptujska Gora,  

- programi gasilskih društev,  

- ureditev prostorov za strelišče in fitnes ter  

- nakup igral v Stopercah, Ptujski Gori, Narapljah in Podložah.    

Na novo se je odprla postavka za izvedbo razpisov za socialne programe v višini 6.000,00 

EUR. Sredstva bodo namenjena socialno ogroženim in se bodo delila preko RK in Karitas, 

namenjena pa bodo izključno občanom majšperške občine. 

 

Nato so predsedniki predstavili stališča posameznih odborov. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal in se strinjal s 

predlagano vsebino proračuna.« 
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G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s predlogom 

proračuna in se z njim tudi v celoti strinjal.« 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predlog proračuna in se z 

njim v celoti strinja.« 

 

G. Dragomir Murko: »Odbor za zaščito in reševanje je pregledal predlog proračuna in se s 

predlogom strinja.« 

 

G. Rado Rodošek je podal predlog, da v kolikor se bodo na Ptujski Gori postavila igrala, je 

potrebno najprej urediti ograjo. 

  

 

Nato so člani občinskega sveta sprejeli sledeči sklep.   

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Majšperk 

za leto 2015 v 2. obravnavi, skupaj z letnim načrtom pridobivanja in razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Majšperk.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad3) Rebalans proračuna Občine Majšperk za leto 2014 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da finančna služba Občine Majšperk predlaga sprejem rebalansa. 

Gre za usklajevanje tistega dela proračuna, kjer je poraba presežena. Skupni prihodki in 

odhodki se ne spreminjajo. Rebalans so obravnavali tudi odbori. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal predlog rebalansa in 

predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predlog rebalansa 

in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predlog rebalansa in predlaga 

občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

G. Dragomir Murko: »Odbor za zaščito in reševanje je pregledal predlog rebalansa in 

predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Občinski svet Občine Majšperk ni imel razprave o predlogu, zato je o njem glasoval. 
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4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Rebalans proračuna Občine Majšperk za leto 

2014 v  predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

Ad4) Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da ima Občina v proračunu zagotovljena sredstva za odmere cest. Po 

odmerah lastniki odstopajo zemljišča brezplačno v last Občine Majšperk z zaznambo v 

zemljiški knjigi, da je zemljišče grajeno javno dobro. Predloženi sklep je zadnja faza pri 

pridobitvi navedenih nepremičnin.   

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženo gradivo 

in predlaga občinskemu svetu potrditev v predloženem besedilu.« 

 

Občinski svet Občine Majšperk ni imel razprave o predlogu, zato je o njem glasoval. 

 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajanega javnega 

dobra v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad5) Sklep o višini plačila za govornika na pokopališčih 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je Občina Majšperk  nazadnje zvišala plačilo za govornika na 

pokopališču v letu 2009. »Zato smo na pobudo govornice pristopili k povišanju plačila na 

posamezni govor. Občina Majšperk je do sedaj plačevala 27,50 EUR neto za posamezni 

govor. Zraven so se plačevali še prevozni stroški na pokopališča Janški Vrh, Bolfenk in 

Stoperce. Zato predlagamo povišanje plačila na 55,00 EUR neto za en govor. V tem znesku so 

zajeti vsi stroški, tudi prevozni. Povišan znesek je primerljiv s plačili sosednjih Občin.« 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženi sklep in 

predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi obliki.«  

 

G. Branko Karneža je vprašal: 

- »zakaj je znesek določen v neto obliki, v primeru bruto zapisa bi bilo razvidno, koliko 

denarja  prejme govornik za govor, 

- koliko je oseb, ki izvajajo pogrebne govore?« 
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Ga. županja je pojasnila, da je znesek določen v neto obliki zato, ker se davčne stopnje 

različno obračunavajo, glede na status govornika. »Trenutno sta kot govornika dve osebi, v 

kolikor kdo ve še za koga, naj to sporoči občinski upravi, da se zanj uredi ustrezna pogodba.« 

 

Občinski svet Občine Majšperk je po razpravi sprejel sedeči sklep. 

 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o višini plačila za govornika na 

pokopališčih v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad6) Sklep o vključitvi občine v projekt »Občina po meri invalidov« 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da želi Društvo invalidov Majšperk in Kidričevo v sodelovanju z 

Občino Majšperk in drugimi invalidskimi organizacijami s področja Občine Majšperk 

pristopiti k projektu »Občina po meri invalidov«. Pogoj za vključitev je med drugim tudi 

zaveza Občine, da bo skladno s finančnimi možnostmi sledila sprejetemu akcijskemu načrtu 

na podlagi analize stanja, ki ga pripravi delovna skupina. Na podlagi tega se predlaga, da 

Občina pristopi k navedenemu projektu. 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi sklep in predlaga 

občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi obliki. Predlaga pa tudi, da se v komisijo 

imenuje predstavnik invalidov.« 

 

Razprave o predloženem sklepu ni bilo.  

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o vključitvi Občine v projekt »Občina po 

meri invalidov« v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

Ad7) Podaljšanje veljavnosti sklepov o sprejemu elaboratov za oblikovanje cen 

občinskih gospodarskih javnih služb 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je Občinski svet Občine Majšperk v mesecu marcu 2014 sprejel 

sklepe o subvencioniranju cen občinskih gospodarskih javnih služb. Sprejete cene veljajo za 

leto 2014. »V kolikor želimo, da se cene subvencionirajo tudi v letu 2015, moramo sprejeti 

predložene sklepe, da njihovo veljavnost podaljšamo do sprejema novih elaboratov.  Ker ni 
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dodatnega gradiva, se gradivo ni obravnavalo na odborih.  Predlagamo pa, da se veljavnost 

sklepov podaljša do novih predlogov cen.« 

 

Razprave ni bilo, zato se je o predloženih sklepih glasovalo.       

 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Podaljšanje veljavnosti sklepov o sprejemu 

elaboratov za oblikovanje cen občinskih gospodarskih javnih služb v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad8) Pobude in vprašanja 

 

 

G. Cvetko Pepelnik je podal pobudo, naj se pregledajo udarne jame na cesti Slovenska 

Bistrica – Sestrže.   

 

G. Dragomir Murko je vprašal, zakaj na kanalizacijo še niso priključene hiše v naselju 

Dolinca? 

 

Odgovor g. direktorja: 

»V tem tednu je bilo pridobljeno uporabno dovoljenje in zadeva se bo uredila.« 

 

Ga. Jelka Ferlež se je zahvalila za ureditev jarkov v Stopercah.  

 

 

G. Zlatko Žnidar:  

»Cesto proti jezeru na Sestržah bi bilo potrebno gramozirati, predvsem dovoz na lokalno 

cesto.« 

 

Ga. Ksenija Frangež je vprašala, kako daleč je izvedba križišča na Sestržah? 

 

Odgovor ge. županje: 

»Trenutno še ni prišlo do dogovora z lastniki zemljišč, tako da v naslednjem letu izgradnja ni 

predvidena.«  

 

G. Kristijan Lovrenčič: 

»Krajani Preše prosijo, da bi bil na cesto od Preše do Koritnega v primeru snega nasipan 

pesek.«  

 

G. Milan Tacinger je vprašal, kakšne so predvidene rešitve pri ureditvi mostu Koritno. 
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Odgovor ge. županje:   

»V proračunu so predvidena sredstva za pripravo študije, kako bo s sanacijo, pa bomo videli.« 

 

G. Janez Vedlin je pripomnil: 

- Ker se s sanacijo mostu v Koritnem odlaša, bo potrebno zgraditi novega. 

- Ali imamo informacijo, kdaj bo saniran plaz na Ptujski Gori?« 

 

Odgovor ge. županje: 

»Glede sanacije plazu nimamo dodatnih informacij, pristojne na ministrstvu pa na to 

opozarjamo.« 

 

 

G. Branko Karneža: 

»V naši občini ob koncu šolskega leta nagrajujemo osnovnošolske otroke. Druge občine 

nagrajujejo tudi dijake in študente. Zanima me, ali to nameravamo uvesti tudi pri nas?« 

Odgovor ge. županje: 

»V naši občini damo knjižno in denarno nagrado ob rojstvu otroka ter knjižne nagrade 

osnovnošolskim  učencem. Ostalih do sedaj nismo nagrajevali, vse bi bilo tudi sicer težko 

nagrajevati. Predlagam pa, da odbor za družbene dejavnosti pripravi konkreten predlog o 

morebitnem nagrajevanju uspešnih dijakov in študentov naše občine.«  

 

G. Dragomir Murko: 

»V občini imamo podeljene štiri koncesije za področje zdravstva. Zgodi pa se, da je naš 

zdravstveni dom zaprt. V kolikor  je to mogoče, naj Občina poskuša urediti, da se bodo 

zdravniki med sabo nadomeščali, da ne bi bilo potrebno iskati dežurnih zdravnikov drugje.« 

 

 

Ad9) Razno 

 

 

Ga. županja dr. Darinka Fakin je vsem voščila ob prihajajočih praznikih ter se jim zahvalila za 

dosedanje delo. Ker je bila to zadnja seja v letu 2014, jih je povabila na zaključek. Vsem se je 

tudi  zahvalila za sodelovanje in prisotnost na sami seji.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.00.  

 

 

Zapisala:  

Tatjana Varžič Korez       dr. Darinka Fakin  

         županja Občine Majšperk    


